

High Commission
For the Republic of Cameroon
in Canada



Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
au Canada

No. **005**/HCO/PS

Ottawa, le **06 FEV. 2025**

**COMMUNIQUE DU HAUT-COMMISSARIAT DU CAMEROUN AU CANADA RELATIF A LA
FERMETURE DE LA MISSION DIPLOMATIQUE LE LUNDI 10 ET LE MARDI 11 FEVRIER 2025**

Il est porté à la connaissance du public qu'en raison de la **célébration de la 59^{ème} édition de la Fête de la Jeunesse, fête légale au Cameroun**, les locaux du Haut-Commissariat seront fermés **le lundi 10 février et le mardi 11 février 2025**.

Le service reprendra normalement **le mercredi 12 Février 2025 à 9heures**.

**PUBLIC NOTICE OF THE HIGH COMMISSION OF CAMEROON RELATED TO THE CLOSING OF THE
DIPLOMATIC MISSION ON MONDAY, FEBRUARY 10th AND TUESDAY, FEBRUARY 11th, 2025**

The Public is informed that due to the celebration of the **59th edition of the National Youth Day**, a public holiday in Cameroon, the premises of the High Commission of Cameroon in Canada will be closed on **Monday February 10th, and Tuesday, February 11th, 2025**.

Work will resume normally on **Wednesday, February 12th, 2025, at 9 am**.



NGOLE PHILIP NGWESE
High Commissioner